



Left: Award ceremony TOP 100, Ludwigsburg 2008: (from left to right) Josef Saule, head of production / Anita Geiger, stock management / Yvonne Ungerer, purchase and sales / Ljubica Mihic, sales / Ranga Yogeshwar, TOP 100 host / Elfi Mladenovic, quality management / Drita Schneider, managing director / Reinhard Fendt, operations manager. Photo: © KD Busch / compamedia. Middle: Drita Schneider, managing director Schneider Kunststofftechnik GmbH & UJETA GmbH. Photo: © Rudolf Langemann Photography. Top right: Production site Schneider Kunststofftechnik GmbH. Photo: © Ingo Jensen, Jensen Media GmbH. Bottom right: Company premises Kirchheim. Photo: © Rudolf Langemann Photography.



TEXT: MARILENA STRACKE

## Pioneers of plastics technology

For 25 years, family business Schneider Kunststofftechnik has offered innovative solutions for the manufacturing of technical plastic parts. Regardless of whether it is producing for customers from the automotive sector or developing their own products like the mobile UJETA water filters, one thing is certain: they love what they do.

Schneider Kunststofftechnik places great importance on making sure their products are of the highest quality and always 'Made in Germany'. They are equally committed to their young, dynamic team. This pioneer spirit continuously spurs them on to break new ground, and a whole range of awards including 'German Innovation Award', 'Top 100' and 'German Brand Award' show how successful this concept is.

Customers for the production of plastic parts come from various sectors such as automotive, engineering, packaging and sensor and control technology. Young start-ups also turn to Schneider.

Their in-house developed mobile water filters, UJETA, are particularly appealing to lovers of the outdoors, international travellers, LOHAS and humanitarian organisations. According to WHO 2001, approximately half of the global population uses water of questionable quality due to having no access to drinking water. "This statement by WHO is food for thought. With our UJETA water filters, we can contribute to solving this problem," explains managing director Drita Schneider.

With UJETA you have your own, quickly installed fresh water spring with you – wherever you go.

## Innovationsgeist in der Kunststofftechnik

Das Familienunternehmen Schneider Kunststofftechnik bietet seit bereits 25 Jahren innovative Lösungen im Bereich der technischen Kunststoffteilproduktion an. Egal, ob für Kunden aus der Automobilbranche gefertigt wird, oder eigene Produkte wie die mobilen UJETA Wasserfilterlösungen entwickelt werden, eins ist klar: Hier ist man mit Leidenschaft bei der Sache.

Schneider Kunststofftechnik setzt nicht nur auf höchste Qualität 'Made in Germany', sondern auch auf ein junges, dynamisches Team. Der Innovationsgeist treibt das Unternehmen immer wieder an, neue Wege zu gehen und eine ganze Reihe an Auszeichnungen wie u.a. der 'German Innovation Award', 'Top 100' und der 'German Brand Award' zeigen, dass dieses Konzept aufgeht.

Kunden für die Fertigung von Kunststoffteilen kommen aus der Automobilbranche, dem Maschinenbau, der Verpackungsindustrie, sowie der Sensor- und Regeltechnik – auch junge Start-Ups wenden sich an Schneider.

Die selbst-entwickelten, mobilen Wasserfilterlösungen UJETA sind wiederum für Outdoor-Liebhaber, International Reisende, LOHAS und Hilfsorganisationen besonders interessant. Laut WHO 2001 verwendet rund die Hälfte der Weltbevölkerung mangels Zugangs zu Trinkwasser Wasser zweifelhafter Qualität. „Diese Aussage der WHO gibt zu denken und wir können hier mit unseren UJETA Wasserfiltern unterstützen“, erklärt Geschäftsführerin Drita Schneider.

Mit UJETA hat man seine eigene, schnell-installierte Frischwasserquelle immer mit dabei – egal wo.

[www.sk-tech.de](http://www.sk-tech.de)  
[www.ujeta.com](http://www.ujeta.com)